
 
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ OV ANDĚLSKÁ HORA 

09.09.2011 
 

Přítomni: Čermáková, Zoul 
Omluveni: Hartlová, Junek, Knap 
 
Info: 
 

 Dojde k výměně nádob u krajské silnice za původní. 

 Žádáme o opravu světla nad podchodem nad schody a vysekání 
roštív okolí podchodu pod tratí. 

 Doplnit bedny se štěrkem na zimní období. 

 Žádáme městskou policii o možnost osazení dopravními 
značkami vjezd do elektrárny /kolonky/ ze směru od Krištofova 
Údolí. 

 Dále žádáme městskou policii, aby se zaměřila na vozidla, která 
jezdí do elektrárny /kolonky/. Porušují zákazovou značku a 
vznikají  stále nové černé skládky. 

 
Zapsala V. Čermáková 

 

Příští OV 21.10.2011 


